
ASSEMBLEA EXTRAORDINÀRIA FEDERACIONS ENTITATS ESPAI30 DEL 15 de Maig de 2025 
 
Lloc : Espai Jove Garcilaso 6ª planta 
Hora : 19h 
Assistents: 

• Cia. Gats : Jordi Caixàs; Nati Castells 

• Exxo: Josep Mª Moles 

• Penya Barcelonista Dist.XXVII : Jose Cuella 

• La Sagrera es Mou : Pere Torrents 

• Photo Art 30 : Oriol Comas (Josep Mª García s’ha excusat) 

• Districte IX Imatge: Salvador Atance 

• Symphocat: Roger Aguilar 

• Junta Espai30 :  Àlex Vidal, Agnela Domínguez, David Angulo, Quim Terré, Emili Abarca i Mercè 
Arqués  

 

ORDRE DEL DIA: 

1. Lectura de l’acta de la darrera assemblea general ordinària del 25 de febrer i aprovació, si s’escau 

(L’acta es pot consultar al we  de l’Espai 30 a Transparència).  

2. Renovació Junta de la Federació d’acord amb els Estatuts.  

3. Informació sobre l’estat d’obres i seguiment. 

4. Personal laboral de l’Espai30 

5. Iniciar el treball de redistribució dels espais del nou edifici entre les diferents associacions federades 

segons necessitats. 

6. Iniciar discussió entorn a definir millor com acollir noves sol.licituds d’associacions per formar part de 

la Federació i definir criteris per poder fer-ho. Establir moratória fins que estigui ben definit. 

7. Precs i preguntes 

Comença la reunió a les 19h amb la benvinguda a tots els assistents i les gràcies per ser-hi per part del 
President 
 

1. El President dona pas a l’aprovació de l’acta de l’Assemblea anterior, i es signa per part de tots els 

assistents.  

 

2. El President informa que d’acord amb els Estatuts de la Federació, la Junta actual ha acabat el seu 

mandat de 2 anys. 

 

No s’ha presentat cap altre candidatura, i la Junta actual ha valorat la continuïtat de 2 anys més, tot i 

que el President manifesta que el seu compromís és només per 1 any més.  

Ningú té cap objecció. 

 

El president presenta els documents de renovació de la Junta que es presentaran a la Gestoria per tal 

de fer els tràmits oficials. 

  

3. S’han mantingut vàries reunions virtuals amb representants de l’Ajuntament, però el pressupost per 

equipament tècnic és molt petit i les decisions de què inclourà ja estan preses. El President reparteix 

còpies del pressupost d’equipament tècnic per la sala Abaco facilitat per l’Ajuntament, on no s’inclou 

un limitador de so tot i ser obligatori, o es veu que ens posaran un ciclorama en comptes d’una 

pantalla gran per a projeccions. 



Des de l’Ajuntament proposen una reunió divendres 16 de maig a les 10’30h i es convida als 

repressentants a assistir-hi.  

 

Assistents: Alex Vidal, Quim Tarré, Emili Abarca, Salvador Atance i Josep Cuella 

Temes a tractar: Pantalla projecció, Focos, Pagament factura aigua, Espai diàfan nau ION, tancament 

nau Guillot, bar.  

 

Segons els arquitectes, la constructora ha d’entregar l’obre a l’Octubre 2025 i segons el Sr. Lucas, la 

inauguració està prevista pel Març 2026. 

 

4. La persona que ens ha denunciat per promesa de feina incomplerta ens ha fet una proposta de ’acord 

de 2.000€ per evitar anar  a judici. Es proposa a l’Assemblea el pagament d’aquesta  quantitat, i tots 

els assistents hi estan d’acord.  

 

La coordinadora de l’Espai 30 ja té contracte indifinit, després d’uns mesos amb un primer contracte 

temporal. 

 

S’inofrma a l’Assemblea que ja tenim els diners de la subvenció del 2025 desde el 14 de març. Cal 

revisar si podem passar els diners que no es gastin aquest any al pressupost de l’any vinent. 

La subvenció anual no cobrirà la gestió total de l’Espai 30 un cop es reinauguri, ja que només cobreix 

els sous per 1,5 treballadors , i si es vol que l’Espai30 estigui també obert als matins es necessiten més 

treballadors. 

  

5. La Junta proposa la creació d’una comissió per anar decidint sobre els plànols el repartiment dels 

diferents espais entre les associacions federades i l’Assemblea hi està d’acord.  

La Junta mirarà d’activar aquesta comissió i potser començar a reactivar algunes de les ja existents 

(Programació, Intendència….) 

 

6. L’Agnela Dominguez comenta que caldria reflexionar sobre com volem que funcioni la Federació en el 

nou espai, qui la constitueix, què volem que sigui l’Espai, tenir un ideari, què hi volem programar….. i 

la Nati Castells li dona suport. 

 

El President comenta que alguens entitats del barri s’han mostrat interessades en formar part de la 

Federació i que segons els Estatuts actuals, per fer-ho només cal enviar una sol.licituda a la Junta. 

 

Cal revisar els criteris d’admissió de noves entitats en base al projecte cultural de l’Espai30 i per tant, 

el President proposa establir una moratòria en el procès d’admissions fins que no tinguem els criteris 

ben definits. 

Aquesta proposta s’aprova per unanimitat. 

 

La Junta es compromet a investigar els diferents models de projectes de gestió cívica i buscar 

informació sobre la denúncia que algunes entitats han presentat a l’Ajuntament. 

També es demanarà a la gestoria que intenti recabar informació si assisteix a reunions on participin 

d’altres entitats de gestió cívica. 

 

Sense més preguntes, s’acaba la reunió a les 20’35h 

 

 

 

 


